

# 9D

# SCENIC OF KYUSHU

## 九州风光之旅

JP9KYU



**7 Breakfast | 6 Lunch | 6 Dinner**

7 早餐 / 6 午餐 / 6 晚餐



**4 Stars Accommodation**



(Subject to changes)

- Nagasaki - Hotel New Nagasaki \*\*\*\* (1 Night)
- Kumamoto - Hotel Nikko Kumamoto \*\*\*\* (1 Night)
- Ibusuki - Phoenix Hotel \*\*\*\* (1 Night) 🍲
- Kirishima - Kokusai Hotel \*\*\*\* (1 Night) 🍲
- Mt. Aso - Kamenoi Hotel Aso \*\*\*\* (1 Night) 🍲
- Beppu - Beppu Onsen Hotel Fuyo Club (1 Night) 🍲
- Fukoka - Nishitetsu Grand Hotel \*\*\*\* (1 Night) 🍲



Lake Tazawa/银山温泉



**TIPPING** ( Not Inclusive )

• **JPY 9000 Per Person**  
导游和司机小费 9000 日元 每人

### Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL.

• MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.

自费加点项目, 将由您自行决定, 并且完全是可选的。

## NAGASAKI 2

D

- **Huis Ten Bosch** - A replica of a 17th-century Dutch town, blending historic architecture with modern technology, including electrical systems and a seawater desalination plant.
- **Nagasaki Chinatown** - One of Japan's oldest Chinatowns, offering traditional Chinese architecture, authentic cuisine, and shops with handicrafts and souvenirs. It hosts lively celebrations during Chinese New Year.

## 长崎

晚餐

- **豪斯登堡** - 它再现了17世纪荷兰市镇的风貌，古欧陆式的坏境之下则是尖端科技，地下铺满电力装置，光线，各种线路，海水淡化厂
- **长崎的唐人街** - 是日本最古老的唐人街之一，拥有传统中式建筑和餐馆，提供正宗中国美食。这里还有许多中式商品店，出售手工艺品和纪念品。每年春节，唐人街还会举行热闹的庆祝活动。

## NAGASAKI - KUMAMOTO 3

B/L/D

- **Obama Experience** - Japan's longest foot bath at 105 meters, with water heated to 105°C.
- **Unzen Hell Nita Pass** - A volcanic crater with over 30 sulfur vents, a main attraction in Unzen.
- **Unzen Onsen Street** - Known for its sulfur springs, with water temperatures up to 98°C and steam reaching 120°C.
- **Unzen Volcano** - A volcano located in the central Shimabara Peninsula.
- **Shimabara Ochaya Shima** - Historic streets where koi fish swim.
- **Kumamoto Castle and Sakura Horse Grounds** - Built in 1588 by Kato Kiyomasa, one of Japan's top three castles.
- **Ferry Ride (Shimabara - Shin-Kumamoto) to Kumamoto Castle and Sakura Horse Grounds.**

## 长崎 - 熊本

早餐/午餐/晚餐

- **小浜体验** - 小浜温泉100%的足浴全长105米，长度位居日本第一，其名称源于小浜温泉的源泉温度105度。
  - **云仙地狱仁田峠展望台** - 有旧日火山的中央火口丘的30余个硫气孔喷出热汤，成为云山观光的中心。
  - **云山温泉街** - 为中心，被白色的土覆盖的就是零仙地狱。从这里涌出的温泉的泉质是硫磺泉，温泉的最高温度是98度，汤烟的温度达120度。
  - **雲仙岳** - 是位于长崎县岛原半岛中央部的火山。
  - **島原武家屋敷** - 鲤鱼游泳的市镇散步。
  - **熊本城和櫻花馬場觀光** - 日本三大名城之一的熊本城，1588年、作为肥后国的领土，由在熊本为本根据地的加藤清正建造的。
- 乘坐渡轮 (岛原 - 新熊本) 前往熊本城和櫻花马场观光

## KUMAMOTO - IBUSUKI 4

B/L/D

- **Iso Garden** - Built in 1658 by Shimazu Mitsuhide as a family villa.
- **Shiroyama Observatory** - Offers views of Sakurajima and Kagoshima city, known for its night view.
- **Chiran Samurai District** - Preserved since 1981 as an important traditional area.

## 熊本 - 指宿

早餐/午餐/晚餐

- **磯庭園** - 是作為島津家的別墅而在1658年由第19代當家主島津久建造而成。
- **城山展望台** - 是能够远眺樱岛的人气景点。可以将锦江湾上的樱岛与鹿儿岛市区尽收眼底，视野绝佳。美丽的夜景也非常有名。
- **知質武家府邸** - 1981年被选为重要传统建筑群保存地区。

## IBUSUKI - KAGOSHIMA - SAKURAJIMA 5

ISLAND - KIRISHIMA B/L/D

- **Jinjiang Bay** - The white Satsuma Nagasaki Nose Lighthouse stands at the entrance of Kagoshima Bay, protecting the seas.
- **Nishi-Oyama** - The largest lake in Kyushu, with legends of the Dragon God linked to Ikeda Lake.
- **Kagoshima** - A prefecture at the southern tip of Kyushu Island, stretching along Kagoshima Bay and smaller southwest islands.
- **Arimura Lava Observatory** - Located on a lava hill from the 1946 Sakurajima eruption, offering views of Sakurajima and Kagoshima Bay.
- **Sakamoto Kurozu Inc** - Produces traditional black vinegar with high-quality ingredients, known for its unique flavor.
- **Kirishima Shrine** - Located at the foot of Mount Kirishima, it enshrines Amaterasu and hosts annual festivals.
- **Kirishima Onsen Market** - A market offering local specialties like seafood and onsen eggs, ideal for shopping and tasting.

## 指宿 - 鹿儿岛 - 樱岛 - 雾岛

早餐/午餐/晚餐

- **锦江湾** - 锦江湾 (鹿儿岛湾) 的出入口的长崎鼻有守护航海的白色萨摩长崎鼻灯塔竖立着。
- **西大山** - 它是九州最大的湖。池田湖以前就有关于开闻的池子或被称作为神的池子的龙神传说。
- **鹿儿岛** - 是日本九州岛南端的一个县，沿着鹿儿岛湾海岸延伸，包括西南部的一连串较小的岛屿。
- **有村展望台** - 有村熔岩展望所位於1946年櫻島大爆發流出的熔岩原小丘上。小丘位在全長1公里的熔岩步道途中，世界級活火山「櫻島」的魄力與錦江灣彷彿手可及。
- **福山黑醋工房** - 生产传统黑醋，采用优质原料，风味独特，深受喜爱。
- **霧島神宮** - 位於霧島山腳下，供奉天照大神，擁有悠久歷史。周圍自然景色優美，每年舉行各種祭典。
- **霧島温泉市場** - 提供當地特色商品和美食，如海鮮、溫泉蛋等，是遊客購物和品嚐的好地方。

## KIRISHIMA - MT. ASO 6

B/L/D

- **Aso Grassland** - A vast grassland in Aso, known for its iconic views and two ponds.
- **Aso Volcano Tour** - Aso, a massive composite volcano, with Nakadake still emitting white smoke.
- **Daikan Peak** - The highest peak in Aso's northern rim, offering views of Aso's Five Peaks and the Kyushu Mountains.

## 雾岛 - 阿苏火山

早餐/午餐/晚餐

- **阿苏草千里之滨** - 是在乌帽子岳中腹里拓展的广阔草原，是阿苏的代表景观。草千里之滨里有2个池子。
- **阿苏火山观光** - 阿苏是世界屈指可数的大规模的复式火山，中央的中岳现在也在冒着白烟。
- **大观峰** - 海拔935.9m，是阿苏北外轮山的最高峰，这里能瞭望从罗里盆地的阿苏谷，阿苏五岳，一直到九重连山。

## MT. ASO - BEPPU 7

B/L/D

- **Kokonoe "Yume" Grand Suspension Bridge** - Opened in 2006, this 173m high and 390m long bridge is Japan's tallest and longest pedestrian suspension bridge, offering views of a famous waterfall and the Kyusui Gorge.
- **Hell of Beppu Tour** - Beppu, known for its numerous hot springs, features eight unique types, attracting visitors to its famous "Hell Tour."

## 阿苏火山 - 别府

早餐/午餐/晚餐

- **九重梦大吊桥** - 九重梦大桥开通于2006年10月30日。高173m（从水面测量）、长390m，作为步行者专用桥是日本第一高和第一长的吊桥。从桥上，可以瞭望到堪称日本瀑布百选的震动的大瀑布、美丽的九醉溪（鸣子川溪谷）的雄壮景色。
- **别府地狱温泉周游** - 别府是泉源数、涌出量都居日本第一的温泉，有8种类的温泉，8个特色的温泉，成为了地狱周游的对象。

## BEPPU - FUKUOKA 8

B/L

- **Yufuin** - A hot spring town in Oita, surrounded by mountains, with traditional inns and an artistic vibe.
- **Tosu Premier Outlet** - A shopping center in Fukuoka, offering international brands and discounts.
- **Dazaifu Tenmangu** - A shrine in Dazaifu, Fukuoka, dedicated to Sugawara no Michizane, with 2 million visitors for New Year's.
- **Canal Hakata Bay** - A shopping and entertainment center in Fukuoka, with malls, restaurants, and cinemas.

## 别府 - 福岡

早餐/午餐

- **汤布院** - 是大分县的温泉乡，被美丽的山脉环绕。这里有温泉、传统旅馆和艺术氛围的小镇。
- **鸟栖奥特莱斯** - 是福冈县的大型购物中心，汇聚国际品牌和折扣商品，吸引购物者。
- **太宰府天满宫** - 是位于福冈县太宰府市的神社。是祭祀菅原道真公（菅公）的天满宫的其中一座（天神就在这里）。每年逢新年拜祭的时候，从九州以至于全国前来参拜的人数达200万人以上。
- **博多运河城** - 是福冈市的购物娱乐中心，拥有商场、餐厅和电影院等设施。

## 9 FUKUOKA 福岡 SINGAPORE 新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐



血池地狱/CHINOIKE-JIGOKU

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

# ATTRACTIONS 旅游景点



Nagasaki  
**CHINATOWN**  
长崎的唐人街



Oita  
**YUFUIN ONSEN**  
汤布院



Fukuoka  
**CANAL HAKATA BAY**  
博多运河城



Kokonoe  
**"YUME" GRAND  
SUSPENSION BRIDGE**  
九重夢大吊橋



Kagoshima  
**SHIROYAMA  
OBSERVATORY**  
城山展望台



Nagasaki  
**HUIS TEN BOSCH**  
豪斯登堡

For reservations  
or any other  
inquiries, please  
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033  
People's Park Centre #02-75A  
101 Upper Cross Street S(058357)  
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg  
www.searchtravel.com.sg

